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Motivační dopis pro kandidaturu do Studentské komory Rady vysokých škol 

Vážená volební komise, 

svoji kandidaturu na pozici náhradníka za Masarykovu univerzitu jsem poměrně dlouho 

zvažoval. Je pravdou, že moci zastupovat univerzitu, které dosahuje jedněch z nejvyšších 

kvalit v České Republice, co se týče kvality výuky i podmínek pro výuku, má k dispozici 

velmi odborné lektory a je hodna být onou univerzitou, kterou budeme po jejím absolvování 

nazývat svojí alma mater, by mi bylo velkou ctí. Nicméně je také pravdou, že se aktuálně 

pohybujeme v období neklidu, značných změn a složité ekonomické situace na úrovni států. 

Rozhodl jsem se však, že i přes tuto situaci je nutno se přenést, je nutno si jí projít a pro naše 

vlastní zájmy být co nejvíce v obraze a připraveni na změny, které tato doba může vysokému 

školství v naší zemi přinést. 

Měli bychom se snažit přinášet možná řešení, přispívat svými poznatky a zkušenostmi 

z oboru, kterému sami z praxe rozumíme možná nejlépe. Rada vysokých škol je dle mého 

orgánu důležitým a přínosným, spolupracujícím s množstvím akademických orgánů a 

institucí, ať už je to Klub kvestorů či Akademie věd České Republiky. Osobně jsem 

přesvědčen a studium Masarykovy univerzity na tom má lví podíl, že absolvent či student 

vysoké školy má především dokázat smysluplně uvažovat, vést debatu a uznávat hodnoty, 

které jsou hodné člověka s vysokoškolským vzděláním. Toto se snažím dodržovat a pevně 

doufám, že jsem toho skutečně schopen. 

Práce pro univerzitu je pro mne velkou výzvou a jsem plně připraven univerzitu zastupovat a 

věnovat se veškerým úkolům a povinnostem spojeným s pozicí náhradníka ve Studentské 

komoře Rady vysokých škol. Věřím, že pozice náhradníka je úzce spjata také 

s Akademickými Senáty jednotlivých univerzit, ve volbách do Akademického Senátu MU, 

které proběhly v zimním semestru, jsem se umístil na třetí pozici za Fakultu ekonomicko-

správní, to znamená na pozici náhradníka a věřím v úspěch ve volbách do AS ESF, které 

budou probíhat v nejbližší době. Práce Studentské komory Rady vysokých škol i samotných 

Akademických Senátů mě velmi zajímá a pravidelně se informuji o jednáních, probíraných 

problémech i o daných rozhodnutích. Mám řadu bývalých i aktuálních spolužáků, kteří 

v těchto orgánech zasedají a díky nim jsem získal poměrně ucelený přehled o funkčnosti a 

důležitosti těchto orgánů. 

Vážená komise, plně si uvědomuji váhu a důležitost výběru správného kandidáta, avšak jsem 

přesvědčen, že dokážu splnit požadavky spjaté s funkcí delegáta, budu velmi šťastný, pokud 

mi dáte možnost Vám tuto skutečnost dokázat. Přeji Vám mnoho štěstí při výběru a touto 

cestou také přeji štěstí mým protikandidátům. 

S úctou 

Bc. Ondřej Michalovský 


